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DOTACE BY NÁM MĚLY VÝRAZNĚ POMOCI
Po významných a finančně velmi nároč-

ných  dopravních  investicích  v  uplynulém 
období,  do  kterých  řadíme  komplexní 
rekonstrukce ulic Na Chmelničkách, Fučí-
kova, B. Němcové, Ve Školce, část Oborské 
a hlavně průtah městem, jsme se potřebovali 
trochu „nadechnout“ a proto jsme nepředpo-
kládali v letošním roce provádět rekonstruk-
ce dalších ulic a plánovali  jsme je zahájit 
až  v  letech  2020  –  2022.  Nově  vypsané 
dotační tituly Ministerstva pro místní rozvoj 
změnily  naše  plány,  protože  nám  mohou 
významně  finančně  pomoci  a  proto  bylo 
zažádáno o dotaci na několik cest najednou. 
Jedná se o ulici Chalupeckou v Myšenci, 
ulici Oborskou a K Rybníčku. V případě, 
že budeme se žádostí o dotaci úspěšní,  je 
možné předpokládat zahájení těchto prací 
ještě v letošním roce. V opačném případě 

bychom  z  vlastních  prostředků  opravili 
pouze ulici Chalupeckou v Myšenci. Další 
dotační titul Ministerstva školství, mládeže 
a  tělovýchovy,  o  který  žádáme,  je  dotace 
na rekonstrukci sportovní haly. Plánované 
zahájení v případě úspěchu je v roce 2020. 
U sportovní haly se jedná o kompletní za-
teplení budovy, výměnu otvorových prvků, 
sportovního povrchu, osvětlení apod. Dal-
ším vypsaným dotačním titulem tentokrát 
u Nadace ČEZ je dotace na obnovu alejí, 
do které jsme zařadili výměnu stromů podél 
průtahu  městem. Věřím,  že  snad  alespoň 
v  některých  případech  budeme  úspěšní 
a podaří se nám zase o trochu zlepšit život 
v našem městě a přilehlých obcích.

Jaromír Hlaváč,
starosta města

Mnozí občané si jistě povšimli, že ko-
ryto řeky Blanice se v blízkosti Protivína 
začíná měnit.

Požádali jsme proto ředitele o.p.s.  
REVITA CZ Marka Fügnera, aby nám 
projekt revitalizace ve stručnosti při-
blížil.

Co bylo prvotním popudem ke vzni-
ku celého projektu a jak se zrodila tato 
myšlenka?

Naše společnost se dlouhodobě zabývá 
přípravou revitalizačních projektů. V roce 
2013 se nám podařilo získat z OPŽP dotaci 

Obnova odstavených ramen  
Blanice v katastru Protivín

na zpracování vyhledávacích studií. Hlav-
ním cílem studií byl monitoring okolí vý-
znamných vodních toků Jihočeského kraje 
(Vltava, Otava, Blanice, Malše a Volyňka). 
Po jejich dokončení bylo vytipováno celkem 
170 revitalizačních opatření. Jedním z na-
vržených byl i projekt obnovy odstavených 
ramen u Protivína p. č. 1726, 1762.

Jak konkrétně probíhala příprava 
projektu?

Příprava  projektu  byla  zahájena  v  ro-
ce  2015.  Prvním  důležitým  krokem,  bez  

Pokračování na straně 3   

V územním obvodu Protivína bylo k 31. 12. 2018 
přihlášeno k trvalému pobytu 4 732 obyvatel.
Z počtu 4 732 obyvatel bylo 2 383 mužů a 2349 žen.

 Celkem obyvatel Muži Ženy
Protivín 3670  1850 1820
Chvaletice 91  43  48
Krč  210  114  96
Maletice  40  24 16
Milenovice  170  95  75
Myšenec  253  119  134
Selibov  82  40  42
Těšínov  84  35  49
Záboří  132  63  69

V roce 2018 se v Protivíně narodilo celkem 49 dětí – z toho 
bylo 23 chlapců a 26 dívek.
V roce 2018 v Protivíně zemřelo 44 osob – z toho bylo 
26 mužů a 18 žen.
Během roku se do Protivína přistěhovalo 97 osob a od-
stěhovalo se 140 osob.
V roce 2018 bylo na MěÚ Protivín uzavřeno 26 sňatků.

Věková skladba obyvatel k 31. 12. 2018

Věk Celkem osob Muži Ženy
0 – 5 245 127 118
6 – 17 525 270 255
18 – 29 642 341 301
30 – 39 569 314 255
40 – 49 785 403 382
50 – 59 603 312 291
60 – 69 665 319 346
70 – 79 476 221 255
80 – 89 191 66 125
90 – 99 30 10 20
100 + 1 – 1

Jitka Burdová,
matrikářka

Počet obyvatel k 31. 12. 2018

RADA MĚSTA ZASEDALA
VYBRÁNO Z USNESENÍ RM PROTIVÍN 23. 1. 2019
souhlasí
 s  vypsáním výběrového řízení na  stavbu „Výměna 

plynových kotlů v ZŠ Protivín“
a souhlasí
 s obesláním těchto firem:
 – Š+H Bohunice, s.r.o. Temelín
 – ČerTop, s.r.o. Včelná
 – Klimaintop, s.r.o. Písek

souhlasí
 s  vypsáním výběrového řízení na  stavbu „Myšenec – 

přeložka vodovodu a výměna a doplnění kanalizačního 
řadu“

a souhlasí
s obesláním těchto firem:
 – Š+H Bohunice, s.r.o. Temelín
 – PROTOM Strakonice, s.r.o.
 – RENO Šumava, a.s. Vlachovo Březí

Pokračování na straně 4   
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 ZE ŽIVOTA ŠKOLY 
LYŽAŘSKÝ VÝCVIK

A JAK TO VIDĚLI ŽÁCI ZE 7. A?  
CO SE JIM LÍBILO A CO NE?

Lyžařský výcvik pro žáky 7. ročníků se 
uskutečnil opět na Kramolíně, tentokrát 
od 12. do 18. ledna. Sněhové podmínky byly 
skoro až „neskutečné“. Devadesát centimetrů 
převážně přírodního sněhu jsme využili jak 
ke sjezdovému  lyžování,  tak k běžeckému 
výcviku.  Letošního  kurzu  se  zúčastnila 
převážná  většina  začátečníků. Všichni  ale 
nakonec zdolali úskalí prvních pádů a ne-
poslouchajících  lyží  a  odměnou  jim  pak 
byl zážitek ze sjetí  sjezdovky, z večerního 
lyžování či návštěva občerstvení U Yettiho.

Pobyt a učení jsme si zpříjemnili večer-
ními přednáškami, kdy k nám například za-

vítal i hlavní technik lanovek a zasněžování 
svahů, který poutavě vyprávěl o své práci. 
Během týdne jsme i v rámci odpočinkového 
odpoledne navštívili bazén nebo se vydali 
na procházku po okolí.

Tak jak to bývá – týden na horách utekl 
jako voda a nás může  těšit, že někteří už 
přemlouvají své rodiče nebo příbuzné, aby 
s  nimi  jeli  lyžovat.  Mé  velké  díky  patří 
instruktorkám  paní  učitelce  Smejkalové 
a Marešové a zvláště pak zdravotnici paní 
D. Zoubkové.

L. Marková

OZNÁMENÍ
Ředitelství ZŠ v Protivíně oznamuje, že
ZÁPIS DĚTÍ DO 1. ROČNÍKU ZŠ
pro školní rok 2019 – 2020 
(se zahájením výuky 1. 9. 2019)
bude proveden ve třídách 1. A a 1. B
v přízemí nového pavilonu Základní školy 
v Protivíně.

Datum zápisu:
pátek 5. dubna 2019 od 14 do 17 hod.
sobota 6. dubna 2019 od 9 do 11 hod.
K  zápisu  se  dostaví  rodiče  s  dětmi,  které 
dovrší 6  let věku do 31. 8. 2019 a  rodiče 
s dětmi, které měly povolený odklad školní 
docházky. Rodiče, jejichž dítě se narodilo 
po 31. 8. 2013, nejsou povinni s ním k zá-
pisu chodit.
Rodiče vezmou s sebou k zápisu svůj občan-
ský průkaz, rodný list dítěte a oznámí, zda 
dítě bude docházet do školní družiny. Dále 
s sebou rodiče vezmou 60,- Kč na jmenovku 
dítěte a vyplněný dotazník z mateřské školy.

Václav Křišťál,
ředitel školy

Napoprvé jsem nic nechápala a myslela, 
že se to nenaučím. Měli jsme sjet kopec, 
bála jsem se, ale nakonec jsem překonala 
strach a sjela to pomalu pluhem. Třetí den 
už jsem trochu věděla, jak mám zatáčet, 
brzdit, atd… Poslední den už to šlo všechno 
automaticky. J. M.

Líbilo se mi, že jsem se zlepšila v lyžo-
vání, trávili jsme čas společně se spolužáky, 
měli jsme docela příjemné počasí, zkusili 
jsme si běžky. Nelíbilo se mi, že poslední 
večer na lyžování sněžilo. A. P.

Klady – poprvé jsem byl na běžkách 
a na večerním lyžování. Zápory – nemohli 
jsme navštěvovat ostatní pokoje, housky k sní-
dani, a že majitel nebyl moc příjemný. T. K.

Naučila jsem se lyžovat. Trochu jsem se 
na začátku bála lanovky. Líbily se mi běž-
ky. Zvládla jsem sjet i červenou sjezdovku. 
Nelíbilo se mi, když se zakázaly návštěvy 
na ostatních pokojích. Vadilo mi, že každý 
den k snídani byly housky. A. H.

Byly dobré pokoje, dobrý majitel a hlav-
ně číšník, doučil jsem se lyžovat, naučil 
jsem se na běžkách, byla tam sranda, dobrý 
sníh, dobré večeře a obědy. Špatná podlaha 
na pokoji, housky k snídani. M. M.

Klady – Naučil jsem se lépe lyžovat, 
hodně sněhu, dobré počasí, večerní lyžo-
vání. 

Zápory – že zrušili návštěvy, jídlo, 
podlaha na našem pokoji. K. P.

Dne  16.  ledna  2019  se  uskutečnilo 
okresní  kolo  olympiády  v  dějepise.  Naši 
školu reprezentovali tři žáci, z nichž Kryštof 
Kalina z 9. B se umístil na krásném třetím 
místě, Pavlína Čecháčková z 8. A na sed-
mém místě a do patnáctky nejúspěšnějších 
se  dostala  také  Zuzana  Šourková  z  9.  B 

ÚSPĚCH V OKRESNÍM KOLE OLYMPIÁDY V DĚJEPISE
z  celkového  počtu  34  zúčastněných.  Prv-
ní  dva  řešitelé  se  také  svým  výsledkem 
probojovali  do  krajského  kola  olympiády 
z dějepisu, které se uskuteční na konci břez-
na. Oběma zástupcům budeme držet palce.

P. Čecháčková

Zveme všechny předškoláky  
a jejich rodiče

na zážitkovou hodinku
v naší Základní škole Protivín.

Kdy? 
Ve středu 27. února 2019  

od 15 hodin
Kde? 

V pavilonu, ve třídě 1. A
Těšíme se na vaši návštěvu!

Někteří žáci dovedou přestávku využít 
i k zhotovení takovéto zajímavé stavby. Je 
dobře, když se takto užitečně baví.

Na fotografii (vpravo) žák 2. A Jan Čáp, 
autor stavby, kterou postavil o přestávce.

TO JE NÁŠ VÝTVOR
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kterého by nebylo možné projekt realizovat 
bylo majetkoprávní vypořádání pozemků. 
Pozemky jsou ve vlastnictví města Protivín, 
a proto jsme oslovili pana starostu Jaromíra 
Hlaváče, ten nám vyšel vstříc a po odsou-
hlasení  byla  v  listopadu  2015  uzavřena 
smlouva o výpůjčce pozemků.

Pak  proběhlo  výběrové  řízení  na  do-
davatele projektové dokumentace,  ta byla 
dokončena v dubnu 2017. V červnu 2017 
byla  podána  žádost  o  dotaci  na  realizaci 
a v listopadu 2017 byla žádost schválena.

Jak hodnotíte proces žádání o dotaci 
a samotné zpracování žádosti?

Zajímavá  otázka,  řekl  bych  na  tělo… 
Proces  zpracování  o  podání  žádosti  není 
jednoduchý,  ale vzhledem k  tomu,  že žá-
dosti do OPŽP zpracováváme již téměř 10 
let, máme s touto činností určité zkušenosti. 
Snažíme se veškeré kroky od přípravy pro-
jektové dokumentace až po podání žádosti 
dopředu konzultovat s dotčenými subjekty 
jako  jsou  SFŽP, AOPK,  odbor  životního 
prostředí  Jihočeského  kraje…  a  tím  se 
vyvarovat  případným  chybám.  Rád  bych 
touto cestou poděkoval všem zúčastněným 
za jejich snahu…

Kdo všechno se na realizaci projektu 
podílel?

Na realizaci projektu se podílelo několik 
subjektů. Samozřejmě my jako investor celé 
akce  dále  pak TDS, AD,  zástupci AOPK 
a  neposlední  v  řadě  zhotovitel  realizace 
firma  PAS  Natura  s.r.o.  Celá  realizace 
probíhala  od  samého  začátku  bez  větších 
kompilací a dle schváleného harmonogramu 
prací.  Stavba  byla  zahájena  v  říjnu  2018 
a dokončena v lednu 2019.

Co konkrétně bylo z dotace realizová-
no a v čem vidíte hlavní přínos projektu?

Jednalo  se  o  revitalizaci  stávajících  

fragmentů původního koryta Blanice o cel-
kové výměře 0,91 ha.

Realizací  projektu  došlo  k  odstranění 
nánosů a s tím spojenému zvětšení plochy 
hladiny  a  objemu vody.  Dále  ke  zlepšení 
ekologické  stability  území,  jeho  druhové 
diverzity a zlepšení jakosti vody. Zanedba-
telné není  též vnímání vodní plochy  jako 
významného krajinného prvku. Podstatným 
účelem využití stavby je při zvýšení retence 
vody uchování hodnotnějších druhů vodní 
flóry např. porostů stulíku žlutého (Nuphar 
luteum), kosatce žlutého (Iris pseudacorus) 
a rozvoj dalších vodních rostlin jako lakuš-
níku vodního (Batrachium aquatile), růžkat-
ce ponořeného (Ceratophyllum demersum), 
stolístku přeslenitého (Myriophyllum spica-
tum). Důležitou součástí revitalizace bude 
omezení porostů vodního moru kanadského 
(Elodea  canadensis),  jehož  husté  porosty 
ramena zamořovaly. Zvýšený výskyt zazna-
menají někteří zástupci vodní  fauny např. 
obojživelníci, korýši, larvy chrostíků, vážky 
apod. Prohloubením ramen došlo ke zlepše-
ní podmínek pro přezimování obojživelníků.

Jak celý projekt hodnotíte?
Celý projekt hodnotím, i přes delší do-

bu  projektové  přípravy,  pozitivně.  Hlavní 
cíl  projektu  byl  naplněn  a  věřím,  že  tato 
realizace k zlepšení stavu území, které bylo 
v minulosti tak necitlivě upraveno.

Jak vidíte budoucnost?
V současné době máme další podobné 

projekty  připravené  k  realizaci. V  okolí 
Protivína  se  jedná  např.  o  „Revitalizaci 
odstaveného ramene Žďár“ a „Revitalizaci 
odstavených ramen Skály“. Na oba projek-
ty  jsou  již  schváleny  finanční  prostředky 
a v brzké době bude zahájena jejich reali-
zace. Další projekty jsou ve fázi projektové 
přípravy a  jejich  realizaci předpokládáme 
v příštím roce.

  Dokončení ze strany 1

Nebezpečné vyhrožování
  První  lednový den dopoledne přijali 

protivínští  policisté  oznámení  o  ne-
bezpečném  vyhrožování  v  jednom 
z místních bytů. Prošetřováním okol-
ností zjistili, že dne 29. prosince měl 
ve společně obývaném bytě napadnout 
svou manželku její muž. Vulgární na-
dávky měly vygradovat až ve vyhrožo-
vání a fyzický kontakt. Policisté případ 
odložili,  žena  využila  svého  práva 
a nedala souhlas s trestním stíháním 
svého manžela.

Vloupání do kanceláře
  Škodu dosahující 80 tisíc korun způ-

sobil zatím nezjištěný pachatel, který 
se v noci z 19. na 20.  ledna vloupal 
do kanceláře u prodejny v Protivíně. 
Zloděj  násilně  překonal  hned  troje 
dveře a z místnosti pak odcizil příruční 
kasu s finanční hotovostí.

  Na  místo  činu  vyjížděli  místní  pro-
tivínští  policisté  i  kriminalistický 
technik, který zajistil stopy a policejní 
psovod se služebním psem.

Srna
  Řidič  osobního  automobilu  značky 

VW Golf jel dne 21. ledna v podvečer 
po místní  komunikaci  z  obce  Chva-
letice  na  Bor  u  Protivína,  náhle  mu 
do  jízdní  dráhy  vběhla  srna,  na  což 
již  řidič  nestačil  zareagovat  a  došlo 
ke střetu. Dopravní nehoda je naštěstí 
jen s hmotnou škodou, která však činí 
50 000 korun. Policisté také u řidiče 
vyloučili přítomnost alkoholu decho-
vou zkouškou. Zvěř si na místě převzal 
myslivecký hospodář.

Zloděj bral vše
  Po  neznámém  pachateli,  který  se 

v  přesně  nezjištěné  době,  někdy 
od 27. prosince 2018 do 1. února 2019, 
dopustil trestného činu krádeže, pátrají 
policisté z obvodního oddělení v Pro-
tivíně. V  ulici  Zábořská  v  Protivíně 
vnikl  na  pozemku  u  jednoho  domu 
do neuzamčené kolny, odkud odcizil 
křovinořez,  z  pergoly  ukradl  líheň 
na  vejce,  z  prádelní  šňůry  si  odnesl 
dvoje  montérkové  kalhoty  s  laclem, 
nepohrdl ani pracovní obuví s kovo-
vou špičkou. Nad vchodovými dveřmi 
domu vyšrouboval a odcizil venkovní 
světlo.  Nakonec  vnikl  i  do  prostor 
koupelny, odkud si vzal pánské  toa-
letní potřeby. Celková škoda, kterou 
způsobil, dosáhla výše bezmála 8 tisíc 
korun.

z deníku
POLICIE ČR V PROTIVÍNĚ
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Letošní  školní  rok  nezačal  pro  florbalisty 
vůbec  dobře. Tréninky  dávané  dlouho  dohro-
mady, ohledně velkého počtu hráčů, velmi brzká 
příprava na okresní kola v Písku a v neposlední 
řadě sportovní hala, o níž je velký zájem. Sladit 
tréninky za těchto okolností, kdy se opět přihlási-
lo přes 50 hochů a zhruba poloviční počet dívek, 
je opravdu na hraně možností něco natrénovat.

I tak se ale rozjezd podařil a kroužek flor-
balu mohl pokračovat ve své každoroční spor-
tovní  činnosti. Nedlouho nato přišly  i  rozpisy 
na okresní kola florbalové soutěže pro jednotlivé 
kategorie chlapců a dívek.

Jako první se odehrálo okresní kolo 3. ka-
tegorie, tedy chlapců 6. až 7. tříd, s nímž také 
přišly první zmatky. Nejprve s termíny, kdy ná-
sledující termín byl vyhlášen hned na další týden. 
Tyto termíny se střídaly s termíny soutěží dívek, 
avšak rozhodnutí správce obloukové haly v Písku 
na poslední chvíli, že se nebudou v jednom týdnu 
hrát dvě okresní utkání, ale pouze jedno, rozhodi-
lo termíny všem účastníkům, ale také florbalové 
asociaci, neboť okresní kola měla být dle pravidel 
soutěže odehrána nejpozději do konce listopadu. 
A to už se vědělo, že nastal první velký problém, 
tedy že se termíny okresních kol nestihnou.

Naši kluci ze 3. kategorie odehráli v Písku 
velmi pěkná utkání, kdy v poměrně silné skupině 
zahráli s jednou výhrou, jednou remízou a dvěma 
prohrami. Díky tomu a celkovému skóre obsadili 
celkově 5. místo. Opět se díky velkému počtu 
přihlášených hrál systém skupin a pouze mezi 
vítězi skupin se rozhodovalo o prvenství.

Dne 22. listopadu se měl konat turnaj okres-
ního kola žáků 1.  stupně základních škol,  tzv. 
ČEPS CUPU. Zde se zmatky dostaly opravdu 
na absurdní úroveň. Dvakrát změněný termín byl 
nakonec převeden z Písku do Milevska, což nám 
bylo  ohlášeno  odpoledne,  den  před  termínem 
turnaje. S tím se již nedalo nic dělat, a tak jsme 
pro letošní školní rok museli ČEPS CUP odříct, 
neboť jsme neměli domluvenou dopravu.

4. kategorie opět představovala výše zmíněný 
problém s termíny a tak, místo následného týdne, 
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se  dostalo  na  okresní  utkání  hochů  z  8.  až  9. 
tříd teprve 27. listopadu. Původně to byl termín 
určený pro zápasy dívek ze stejné kategorie, ale 
jejich termín byl nakonec posunut na leden, což 
je vyřadilo z bodované soutěže.

Toto okresní kolo již díky počtu přihlášených 
týmů umožnilo hrát metodou každý s každým. 
Po poradě v kabinách nastupovali hoši plni oče-
kávání, která hned první dvě utkání proměnila 
naši hru ve vítězství, pokaždé 3:0 a to jak proti 
ZŠ TGM z Písku, tak proti Kovářovu a to díky 
gólové smršti našeho nejlepšího hráče Richarda 
Pikla a Jakuba Roznera. Namlsaní výhrami, však 
hoši „usnuli na vavřínech“, což ukázal následný 
zápas,  který  byl  studenou  sprchou,  z  jejíhož 
chladu se již hoši nemohli probrat. První prohra 
se ZŠ J. K. Tyla z Písku 1:0 zanechala neblahé 
znamení v podobě dalších tří proher a to s Gym-
náziem  Písek  3:0,  se  ZŠ TGM  Milevsko  2:0, 
která byla sice nejmenší prohrou ze všech škol 
z tohoto zápasu s tímto soupeřem, jenž nakonec 
turnaj vyhrál a se ZŠ J. Husa z Písku 5:2, která 
byla, dle slov mnohých přítomných, nejlepším 
zápasem  turnaje. Odehraným v podobě,  jakou 
mívají  zápasy  profesionálů,  velmi  rychlými 
technickými nahrávkami, přečísleními, rychlými 
sprinty k soupeřově bráně a naopak i rychlým 
stažením se do obrany na polovinu vlastní, ale 
hlavně  mnohými  střelami  na  branku,  kdy  oba 
brankáři odváděli famózní práci. Za naši školu 
to byl Ondřej Viktora.

Nakonec byla dodatečně stanovena i katego-
rie pro žáky 1. stupně, a to na 24. ledna. Avšak 
pokračující zmatky v  termínech posunuly  tuto 
kategorii  do  neznáma,  neboť  v  tomto  termínu 
se  odehrál  zápas  4.  kategorie  dívek,  který  by 
původně  přesunut  na  15.  ledna,  kdy  jim  byl 
tento termín zrušen. Kluci z 1. stupně tedy pořád 
na svůj termín okresního kola čekají.

za ZŠ Protivín Mgr. Jan Linhart,
vedoucí kroužku florbalu

Napadl sníh, mrzne, a tak toho využíváme v rámci tělesné výchovy k zimním radovánkám. Na fotografiích žáci 1. a 2. B.

ZIMNÍ RADOVÁNKY

RADA MĚSTA ZASEDALA

souhlasí
 předběžně s prodejem části pozemku p. č. 2382, ost. 

plocha, jiná plocha o  vým. cca 5610 m2 v  kú Záboří 
u Protivína

a ukládá
 finančnímu odboru – správě majetku zveřejnění záměru 

prodeje tohoto pozemku

souhlasí
 s uzavřením Dodatku č. 1 ke Smlouvě o smlouvě budoucí 

o zřízení služebnosti umístění komunikačního vedení 
v pozemku parc. č. 2771/3 v kú Protivín

souhlasí
 s  předloženým návrhem uvažované stavby „Protivín 

Lesostavby: NN přepojení“ mj. na pozemcích p. č. 2729, 
2728/3, 2725/1 a 1527/16 v kú Protivín

souhlasí
 se stavebním záměrem – přeložky venkovního vedení 

NN na pozemku parc. č. 1306/1 v kú Maletice v rámci 
stavby „Maletice Klokočín čp. 27: NN úprava ved.“

a dále souhlasí
 s  uzavřením Smlouvy o  smlouvě budoucí o  zřízení 

věcného břemene za účelem umístění distribuční sou-
stavy – venkovní vedení NN, betonový sloup na zatížené 
nemovitosti a  za  účelem jejího provozování, jejímž 
obsahem bude právo zřídit, provozovat, opravovat 
a  udržovat distribuční soustavu, též provádět úpravy 
za účelem její obnovy, výměny, modernizace nebo zlep-
šení její výkonnosti včetně jejího odstranění v pozemku 
parc. č. 1306/1 v kú Maletice, za jednorázovou náhradu 
ve výši cca 7.800,- Kč + DPH, když přesná náhrada, bude 
určena po dokončení stavby na základě GP; úplata bude 
vyplacena ve výši spoluvlastnického podílu 6/24 z celku; 
GP, smlouva a poplatek za návrh na vklad do KN budou 
nákladem oprávněného

souhlasí
 s přijetím finančního daru ve výši 4.000,- Kč od Střechy 

Mádl, s.r.o. Malešice 23, 375 01 Týn nad Vltavou a s jeho 
následným použitím na  financování vzdělávání, příp. 
na financování dalších aktivit, které jsou uvedeny v ust. 
§ 20 odst. 8 zák. č. 586/1992 Sb.

  Dokončení ze strany 1
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Zprávičky  
z 2. Mateřské  
školy Protivín

Po Vánocích se do školky vrátily děti 
plné zážitků, které vyprávěly kamarádům 
i svým učitelkám. V novém roce však 
ve školce čekaly další činnosti a hry s no-
vými zážitky.  Děti  se  například  dozvěděly 
o  příběhu  „Tří  králů“,  který  poté  různými 
výtvarnými  technikami  ztvárnily.  Pak  se 
celý měsíc věnovaly ročnímu období – zima. 
Pozorováním a komentováním znaků zimy si 
rozšiřovaly slovní zásobu a souvislé vyjadřo-
vání. Poznávaly vlastnosti sněhu a ledu, počí-
taly koule, vločky, rukavičky, tvořily dvojice, 
přiřazovaly, učily se nové písničky a říkadla, 
a tím vším se připravovaly na školu. Na školní 
zahradě bobovaly, stavěly sněhuláky, sypaly 
ptáčkům do krmítek,  tvořily cesty ze  svých 
stop nebo házely sněhem na cíl. Na obrázcích 
poznávaly lesní zvířátka, seznámily se s jejich 
stopami.  Ke  všem  tematickým  celkům  děti 
tvořily, malovaly, vystřihovaly a nalepovaly. 
Jejich práce si můžeme prohlédnout na naší 
stálé  výstavě  na  Masarykově náměstí  vedle 
řeznictví u Rychtářů.

V  lednu  náš  program  v  mateřské  škole 
obohatilo  divadelní  představení  „Ospalá 

Káča“,  které  děti  ponaučilo  o  tom,  že  být 
líný  a  hubatý  se  nevyplácí.  Další  pohádka 
„O princezně na hrášku“ byla o různých lid-
ských charakterových vlastnostech a děti měly 
poznat, které jsou ty správné.

Od  ledna,  každý  čtvrtek  odpoledne, 
mohou naši školku navštěvovat malinké děti 
se svými maminkami, které je chtějí od září 
přihlásit  k  nám.  Děti  si  pohrají,  pobudou 
mezi  vrstevníky,  maminky  získají  potřebné 
informace.

V lednu měli rodiče možnost zúčastnit se 
besedy s PhDr. Vlastou Hořánkovou na téma 
školní zralost. Dověděli se, co mají děti umět 
a  zvládat  před nástupem do  základní  školy, 
jak jim vstup do školy usnadnit a kdy je dobré 
požádat pro své dítě o odklad školní docházky.

Zima však  ještě nekončí, děti  se mohou 
těšit na další akce, třeba na karneval. O tom 
však zase příště.

za 2. MŠ Ivana Byrtusová

V Pastelce po celý leden probíha-
ly kurzy, které zajišťovala nezisková 
organizace Attavena, o.p.s. z Českých 
Budějovic. S touto organizací  již několik 
let s velkou radostí spolupracujeme, protože 
nabízejí kvalitní a smysluplné vzdělávání. 
My  využíváme  jejich  nabídek  především 
v oblasti rodin s dětmi do 15 let. Ani ten-
tokrát  tomu  nebylo  jinak.  Díky Attaveně, 
o.p.s. se dvanáct maminek mohlo účastnit 
v  lednu  kurzů  s  názvem  Jak  se  neztratit, 
v rámci nichž si prošly tématy týkajících se 
sebevědomí, asertivity, bezpečnosti na inter-
netu, která se skládala ze dvou částí. V té 
teoretické jsme se zabývaly tím, co vše hrozí 
nám, dětem, seniorům. Ta praktická oblast 
patřila  otázkám  konkrétního  zabezpečení 
počítačů, možnosti ochrany před stránkami 
s nevyžádanými nebo nebezpečným obsa-
hem,  reklamami a v neposlední  řadě  také 
nastavení  chytrých  telefonů  a  kontrolou 
obsahu. V  této  oblasti  internetu  a  sociál-
ních sítí jsme se dostaly na velmi aktuální 
témata.  Dozvěděly  jsme  se  toho  opravdu 
hodně užitečného a mnohé jsme si mohly 
nastavit, zkontrolovat, zabezpečit. Rozhod-
ně nám zůstalo mnoho nezodpovězeného, 
proto  někdy  na  jaře  chystáme  přednášku 
pro širokou veřejnost na toto téma. Posled-

JAK SE NEZTRATIT
ní  setkání  bylo  zasvěceno  historii  módy. 
Ačkoliv se toto téma mohlo některým zdát 
nepraktické, nezajímavé a nudné, náramně 
jsme si ho užily. Provázela nás jím skvělá 
lektorka, módní návrhářka a odbornice v ob-
lasti odívání a etikety. Samozřejmě zbyl čas 
na dotazy z oblasti odívání, jakému typu se 
hodí jaké střihy a barvy. Všichni nemůžeme 
nosit  totéž,  to  dobře  známe,  ale  kdo  jak 
co zkombinovat, abychom se v tom cítily 
dobře, jsme si také nastínily.

Během  kurzů  bylo  zajištěno  hlídání 
dětí, kterým se věnovaly chůvy. Tato práce 
je  radostná,  ale  ne  vždy  snadná.  Každé 
dítě je zvyklé na něco jiného, a tak najít si 
k němu cestu bývá složité. Navíc některé 
děti nejsou zvyklé na kolektiv nebo hlídání 
jinou osobou než maminkou, o to je práce 
s nimi těžší, ale chůvy se snažily věnovat se 
každému z nich podle jeho potřeb.

V  Pastelce  pokračuje  pohybový kroužek 
s tanečními prvky pod vedením Šárky Fürstové 
- Křečkové. Máme ještě posledních pár volných 
míst.  Proto  zveme  holčičky  i  kluky  ve  věku 
4 – 6 let každé pondělí od 16.15 do 17.15 hodin 
v Pastelce.

Zrovna  tak  ve  středu  od  15.30  do  16.30 
hodin  se  koná  výtvarný kroužek  pod  vede-
ním paní Marie Kupcové. Děti vyrábějí hodně 
zajímavé věci z různých materiálů. Kroužek je 
velmi oblíbený nejen u dětí, ale i rodičů, protože 
všechny výrobky si děti odnášejí domů a zdobí 
jejich pokojíčky. Jestli je vašemu dítěti 7 – 11 
let, srdečně ho zveme.

Zveme  na  představení  Frýdlantských 
dramatiků v sobotu 23. března od 18 hodin 
do salonku v restauraci R-erko. Zaručujeme 
vtipné divadlo s inteligentním humorem.

Mgr. M. Šálková

POZVÁNKA

VYBRÁNO Z USNESENÍ RM PROTIVÍN 6. 2. 2019
bere na vědomí
 zápis z komise pro posuzování majetkových převodů ze 

dne 30. 1. 2019
a
1) odkládá
 rozhodnutí ve věci prodeje části pozemku p. č. 618/4 

v kú Krč u Protivína
a ukládá
 finančnímu odboru – správě majetku dle závěru 

komise pro posuzování majetkových převodů jednat 
se žadateli o upřesnění tvaru, resp. plochy požadované 
části pozemku před vlastním zaměřením;

2) souhlasí
 s prodejem části pozemku p. č. 2442/1, ost. plocha, ost. 

komunikace v kú Protivín o vým. cca 20 m2

a ukládá
 finančnímu odboru – správě majetku zveřejnění záměru 

prodeje části pozemku;
3) souhlasí
 s prodejem pozemků p. č. 25/3, ost. plocha, ost. komu-

nikace o vým. 66 m2, p. č. 831, ost. plocha, manipulační 
plocha o vým. 965 m2, p. č. 832, ost. plocha, jiná plocha 
o vým. 764 m2, p. č. 25/4, ost. plocha ost. komunikace 
o vým. 32 m2 a p. č. 25/5, ost. plocha, ost. komunikace 
o vým. 13 m2, vše v kú Milenovice

a ukládá
 finančnímu odboru – správě majetku zveřejnění záměru 

prodeje těchto pozemků;
4) odkládá
 v  návaznosti na  vyjádření komise pro posuzování 

majetkových převodů rozhodnutí ve věci prodeje části 
pozemku p. č. 2382, ost. plocha, jiná plocha v kú Záboří 
u Protivína do příští schůze rady města

vyhlašuje
 v souladu s příslušnými ustanoveními školského zákona 

konkursní řízení na  vedoucí pracovní místo ředitele/
ředitelky ZŠ Protivín

a souhlasí
 se zněním oznámení o vyhlášení konkursního řízení dle 

přílohy

souhlasí
 s umístěním sídla spolku Myšeňáci na adrese Protivín, 

Masarykovo náměstí 128
souhlasí
 s umístěním sídla spolku BIKERS Team na adrese Proti-

vín, Masarykovo náměstí 128
souhlasí
 s  vyřazením majetku města ve  správě MěKS Protivín 

dle návrhu likvidační komise MěKS Protivín (viz zápis 
ze dne 7. 1. 2019)

souhlasí
 s  přijetím finančního daru ve  výši 5.000,- Kč od  OM 

Protivín, a.s., Švermova 349, 398 11 Protivín a jeho ná-
sledným použitím na financování vzdělávání, případně 
na financování dalších aktivit základní školy, které jsou 
uvedeny v ust. § 20 odst. 8 zákona č. 586/1992 Sb.

RADA MĚSTA ZASEDALA

KROUŽKY PASTELKA
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MÓDNÍ JARO V PRÁCHEŇSKÉM 
MUZEU PŘIPOMÍNÁ 70. VÝROČÍ 
ZALOŽENÍ NÁRODNÍHO PODNI-
KU JITEX

Jitex a Písek k sobě patří asi tak jako 
pivo a Plzeň. Továrna založená v roce 
1949  v  rámci  industrializace  jižních 
Čech zaměstnávala jen v Písku na dva 
tisíce  zaměstnanců.  Pletená  móda  se 
v areálu na břehu řeky Otavy plete a šije 
dodnes. Ve  třicetitisícovém  městě  tak 
najdete jen málo rodin, které by nebyly 
nějak  spojeny  s  textilním průmyslem. 
Velká jarní výstava v Prácheňském 
muzeu v Písku ukazuje, že se fenomén 
Jitexu netýká jen výroby, ale dalekosáh-
le zasáhl i do jiných oblastí. Návštěvník 
v  termínu od 1. března do 26. května 
projde výrobou od přádelny, přes ple-
tárnu, barevnu až po pracoviště šiček. 
Nahlédne i do pobočných závodů v sed-
mi dalších městech jihozápadních Čech 
(Bechyně, Horažďovice, Milevsko, Mi-
rovice, Rožmitál pod Třemšínem, Týn 
nad Vltavou, Vodňany), do vyhlášené 
prodejny PPP  nebo  prolistuje  zdigi-
talizovaný  podnikový  časopis Tvořič. 
Ukázka oblečení,  které  se  podařilo 
shromáždit  s  pomocí  veřejnosti,  jistě 
vyvolá  nejednu  vzpomínku  na  život 
před rokem 1989.

Na pletenou módu do Písku

Jitex  byl  budován  jako  vzorový 
podnik a za bránou základního závodu 
probíhal celý proces pletařské výroby. 
A tak nejen Leonid Břežněv, ale i Věra 
Čáslavská byli svědky proměny surové 
bavlny v šaty. „Do Písku bylo také umís-
těno oborové ředitelství pletařského 
průmyslu pro českou část ČSSR a byly 
odsud řízeny i další známé podniky jako 
Pleas Havlíčkův Brod, Modeta Jihlava, 
či Tylex Letovice... V roce 1968 otevřeli 
takzvaní pletaři na Alšově náměstí první 
vzorkovou prodejnu pletařského prů-
myslu PPP, která si v časech nedostat-
kového zboží vydobyla celorepublikové 
proslulosti,“ vysvětluje kurátor výstavy 
Bohumír Bernášek. Vedle kamenného 
mostu  se  tak  nákup  v  „péčkách“  stal 
dalším atraktivním cílem návštěvníků. 
Kde  jinde  jste  v  časech  normalizace 
mohli s jistotou sehnat na jednom místě 
spodní  prádlo,  svrchní  ošacení  nebo 
třeba záclony?

Výstavu doprovodí edukační pro-
gramy pro školy, komentované pro-
hlídky či tematické trasy po městě, 
které  připravují  studenti  místního 
gymnázia. Pro předem objednané ex-
kurze je možné zajistit ve všední dny 
i prohlídku závodu (https://www.jiz-
nicechy.cz/aktuality/193-exkurze-do-
-jitexu). Završením doprovodných akcí 
pak  bude  muzejní noc  s  programem 

pro  celou  rodinu,  která  letos  připadá 
na 24. květen.

Muzejní  módní  jaro  ukazuje  ta-
ké  ošacení Píseckých v době před 
Jitexem a módu na opačné straně 
železné opony na příkladu firmy Lucie 
Linden  z  německého  Deggendorfu. 
V dubnu bude navíc možné spatřit mi-
mořádnou  výstavu  z  fondů  Oddělení 
uměleckých  sbírek  Pražského  hradu, 
která představí pohřební textilie z krá-
lovských hrobů. Vyobrazení Ladislava 
Pohrobka a Jiřího z Poděbrad na stěnách 
Rytířského sálu píseckého hradu bude 
důstojnou  kulisou  pro  výstavu  části 
dochovaných  ceremoniálních  rouch 
z hrobů obou panovníků 15. století.

Výstava začíná vernisáží v pátek 
1. března v 17 hodin a je přístupná 
denně mimo pondělí od 9 do 18 hodin 
až do 26. května:

Jitex 70 – Galerie Prácheňského muzea 
v Písku
Písecká  móda  před  Jitexem  –  Malá 
výstavní síň
Lucie Linden – Chodba knihovny

Otevřeno denně mimo pondělí od 
9 do 18 hodin.

Výstava  vznikla  na  základě  pro-
jektu MuseumUploaded,  s podtitulem 
Digitální technologie pro přeshraniční 
interaktivní  spolupráci muzeí,  podpo-
řeného v rámci programu přeshraniční 
spolupráce Česká republika – Svobodný 
stát Bavorsko Cíl EÚS 2014-2020 z Ev-
ropského fondu pro regionální rozvoj.

Autor fotografií Zdeněk Javůrek
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Rezervace vstupenek na www. mujbijak. cz nebo v MěKS telefonem 382 251 806, 382 251 996. 
Předprodej vstupenek v MěKS a jednu hodinu před představením v pokladně kina.

Filmy označené tímto symbolem jsou sledovatelné brýlemi 3D-technologie

pátek 1. března v 19 hodin film USA/V. Británie
BOHEMIAN RHAPSODY

Drama/životopisný/hudební. Nenechte si ujít film roku 2018. Queen. Jediné, co je pozoruhodnější 
než jejich muzika, je jeho příběh. Bohemian Rhapsody popisuje hudební dráhu i jedinečnou životní 
a uměleckou jízdu Freddieho Mercuryho od založení skupiny Queen až po památný koncert Live 
Aid v roce 1985.
Mládeži do 12 let nevhodný, titulky, 134 minut, vstupné 110 Kč

neděle 3. března v 16 hodin film USA
JAK VYCVIČIT DRAKA 3

Animovaný/dobrodružný. Mladý Viking Škyťák a drak Bezzubka se vracejí v pokračování úspěšné 
dobrodružné série Jak vycvičit draka. Společně budou hledat Skrytý svět, jedinou naději na záchranu 
lidskodračího společenství.
Mládeži přístupný, dabováno, 104 minut, vstupné děti 110 Kč/ dospělí 130 Kč

neděle 3. března v 19 hodin film ČR
ŽENY V BĚHU

Komedie o ženách, které se nebojí vyběhnout štěstí naproti. Věra prožila s Jindřichem báječný život 
a je pevně rozhodnutá splnit jeho poslední přání – zaběhnout maraton! Emancipovaná a rázná matka 
tří dcer v tom nevidí žádný problém. Prostě si trasu rozdělí na čtyři díly a zdolají těch více než 42 
kilometrů jako rodinná štafeta. Žádná z nich sice dosud neuběhla ani metr, ale do startu přece zbývají 
tři měsíce a trenér Vojta připravil skvělý kondiční plán. Stačí jen začít. Dcery se ovšem do běhání 
nehrnou. Mají úplně jiné starosti. Hrají: Z. Adamovská, T. Kostková, O. Vetchý, Vl. Polívka a další.
Mládeži přístupný, 93 minut, vstupné 130 Kč

středa 6. března v 19 hodin film Belgie/Lucembursko
KURSK

Drama/akční film vypráví o skutečné katastrofické události, ke které došlo v roce 2000 na palubě 
jaderné ponorky K-141 Kursk, 155 metrů dlouhé jaderné ponorky – nepotopitelné pýchy Severního 
loďstva ruského válečného námořnictva. 12. srpna otřesou trupem Kursku mohutné exploze, které 
plavidlo pošlou do hloubky 108 metrů, na dno arktických vod Barentsova moře.
Mládeži do 12 let nevhodný, titulky, 117 minut, vstupné 100 Kč

pátek 8. března v 19 hodin film USA
CAPTAIN MARVEL

Akční dobrodružný snímek se odehrává v devadesátých letech 20. století a je tak zcela novým 
dobrodružstvím z  dosud neviděného období filmového světa Marvel. Film sleduje příběh Carol 
Danversové (Brie Larson), ze které se stala jedna z nejmocnějších superhrdinek světa. Když Zemi 
zasáhne mezihvězdná válka mezi dvěma mimozemskými rasami, Danversová se ocitá s  malou 
skupinou spojenců přímo v srdci konfliktu.
Mládeži do 12 let nevhodný, dabováno, 124 minut, vstupné dospělí 150 Kč. /děti 130 Kč

neděle 10. března v 16 hodin film Belgie
PSÍ VELIČENSTVO

Animovaný/hraný. Rex je pravděpodobně to nejšťastnější štěně v celém království. Po příchodu 
do Buckinghamského paláce se stává miláčkem královny. Jak ale roste, stává se z roztomilého štěněte 
drsný a zlomyslný pes. Po návštěvě amerického prezidenta se ze dne na den stává toulavým psem...
Mládeži přístupný, dabováno, 92 minut, vstupné 130 Kč

neděle 10. března v 19 hodin film Francie/Belgie
CO JSME KOMU ZASE UDĚLALI?

Komedie. Volné pokračování filmu Co jsme komu udělali? vás opět zaručeně rozesměje. Claude 
a Marie Verneuilovi čelí nové krizi. Jejich čtyři dcery a jejich manželé – David, Rachid, Chao a Charles 
se rozhodli opustit Francii. Každý z nich k tomu má dobrý důvod. Ale co rodiče?
Mládeži do 12 let nevhodný, titulky, 98 minut, vstupné 120 Kč

středa 13. března v 19 hodin film V. Británie/USA/Maďarsko
COLETTE: PŘÍBĚH VÁŠNĚ

Životopisný/historický/drama. Skandální příběh nekonvenční a talentované ženy, jejíž život byl 
stejně pikantní jako romány, kterými okouzlila pařížskou společnost v první polovině 20. století. 
Režie W. Westmoreland. V hl. roli na Oscara dvakrát nominovaná K. Knightley a na Zlatý Globus 
dvakrát nominovaný D. West.
Mládeži do12 let nevhodný, titulky, 111 minut, vstupné 110 Kč.

pátek 15. března v 19 hodin film USA
VŠECHNO NEJHORŠÍ 2

Horor/komedie. Může být něco horšího, než opakovaně prožívaný narozeninový den, na  jehož 
konci vás někdo zabije? Může! Třeba to, že tuhle noční můru porazíte, pak nějaký čas spokojeně 
žijete a najednou bum, ona se vrátí. Hororoví lahůdkáři ze studia Blumhouse (Rozpolcený, Uteč) 
natočili pokračování hororového hitu.
Mládeži do 12 let nevhodný, titulky, 100 minut, vstupné 120 Kč

neděle 17. března v 16 hodin 
DIVADELNÍ PŘEDSTAVENÍ  
VESELÁ POUŤ – LOUDADLO
neděle 17. března v 19 hodin film USA
PSÍ DOMOV

Rodinný/dobrodružný film podle knižního bestselleru Psí poslání. Když si Lucas Bellu adoptoval, 
byla ještě malé štěně. Od té doby se stali nejlepšími přáteli. Jednoho dne však Bella zmizí a ocitne 
se více jak 600 km od svého pána. Láska k páníčkovi je silnější než nepřízeň osudu. Bella se vydává 
na cestu domů plnou nebezpečí a nástrah…
Mládeži přístupný, dabováno, 92 minut, vstupné 100 Kč

středa 20. března v 19 hodin film ČR/Slovensko
SKLENĚNÝ POKOJ

Drama. Na kopci nad Brnem vyrostl počátkem 30. let minulého století obdivuhodný dům. Mistrovské 
dílo modernistické architektury z betonu a oceli od slavného architekta von Abta. Středobodem domu 
je „Skleněný pokoj“. Stavbu navrhl pro rodinu bohatého podnikatele V. Landauera. Rodinný život, jaký 
si jeho žena Liesel vysnila, umocněný vztahem s nerozlučnou přítelkyní, však netrvá dlouho. Viktor je 
Žid a Evropu čím dá víc zahaluje stín nacismu… V hlavních rolích řada zahraničních i domácích hvězd.
Mládeži do 12 let nevhodný, dabováno, 104 minut, vstupné 130 Kč

pátek 22. března v 19 hodin film USA
PAŠERÁK

Krimi/drama/thriller. Eastwooda poznáváme v roli E. Stonea, muže, který je ve svých 80 letech 
zlomený, opuštěný a navíc čelí propadnutí majetku své firmy kvůli neplacení hypotéky. V této situaci 
je mu nabídnuta příležitost k výdělku – místo řidiče. Brnkačka. Jenže Earl neví, že se upsal jako 
kurýr drogovému Mexickému kartelu. Počíná si dobře, až vše dospěje do okamžiku, kdy dostává 
celý kšeft na starosti…
Mládeži do 15 let nepřístupný, titulky, 116 minut, vstupné 130 Kč

neděle 24. března v 16 hodin film USA
KOUZELNÝ PARK

Animovaný/dobrodružný film pro všechny. Velešikovná holka June postavila ten nejbáječnější 
zábavní park na světě. Ve své fantazii. Jenže co když takový ráj atrakcí skutečně existuje? Kouzelný 
park je „animák“ plný adrenalinu, jenž otevírá brány dětem, které se nebojí snít.
Mládeži přístupný, dabováno, 85 minut, vstupné děti 110 Kč/ dospělí 130 Kč

neděle 24. března v 19 hodin film ČR
ÚHOŘI MAJÍ NABITO

Černá komedie. Příběh party chlapů, kteří hledají, jak se popasovat s všedním životem. Kteří mají 
koníčka, o kterém jejich ženy, přítelkyně, milenky nic netuší. Tohle není jenom hra. Je to útěk z reality 
všedních dnů, se kterým nejde přestat. Hra na URNU (Útvar rychlého nasazení) se jim stala únikem 
z nudných životů. V hl. rolích O. Kaiser, K. a M. Hádkové, J. Vyorálek a P. Holubář.
Mládeži od 12 let přístupný, 100 minut, vstupné 100 Kč

středa 27. března v 19 hodin film ČR
ŽENY V BĚHU

Komedie o ženách, které se nebojí vyběhnout štěstí naproti. Věra prožila s Jindřichem báječný život 
a je pevně rozhodnutá splnit jeho poslední přání – zaběhnout maraton! Emancipovaná a rázná matka 
tří dcer v tom nevidí žádný problém.
Mládeži přístupný, 93 minut, vstupné 130 Kč

pátek 29. března v 19 hodin film USA
MY

Horor/thriller. Spokojená rodinka na letním bytě, jejíž prázdninovou pohodu naruší čtveřice vetřelců. 
Tradiční hororový koncept? Ani omylem. V podání oscarového scénáristy a režiséra Jordana Peelea 
jde o naprostý originál, který diváky smete stejně jako jeho předchozí horor Uteč.
Mládeži do 15 let nepřístupný, titulky, 121 minut, vstupné 120 Kč

neděle 31. března v 16 hodin film Francie/Finsko/Norsko
PUTOVÁNÍ SE SOBÍKEM

Rodinný/dobrodružný film vypráví o prvním roce života divokého soba, křehkého a zranitelného, 
který se musí potýkat s nesčetnými výzvami a nebezpečími. Jeho velké dobrodružství se odehrává 
ve Finsku, v nádherné laponské přírodě.
Mládeži přístupný, dabováno, 86 minut, vstupné 120 Kč

neděle 31. března v 19 hodin film ČR
LOVENÍ

Romantická komedie. „Hledá se láska Zn. Spěchá“. Komedie o tom, že lásky je někdy málo a někdy 
zase moc. Jak poznat toho pravého? Eliška má svatbu, čeká na svůj velký dívčí moment, ale rajské 
veliké „ano“ nakonec nezazní. Ženich totiž v rozhodující chvíli vezme roha přímo od oltáře a uteče. 
Hrají E. Geislerová, J. Prachař, M. Písařík, E. Kramerová, V. Žilková a další.
Mládeži od 12 let přístupný, 100 minut, vstupné 130 Kč



PŘEDPRODEJ VSTUPENEK
Aktuální informace o představeních v předprodeji naleznete na internetových stránkách www.mujbijak.cz  

telefony: 382 251 806, 382 251 996, 734 271 080 • e-mail: knihovna@kultura-protivin.cz • karfikova@kultura-protivin.cz

čtvrtek 14. března od 19.30 hod.
Dům kultury Protivín

Smím prosit
Travesti skupina SCREAMERS

Vstupné: v předprodeji 240 Kč / na místě 260 Kč

úterý 14. května od 19.30 hod.
Dům kultury Protivín

Jakub Smolík s kapelou
Vstupné: 

v předprodeji 280 Kč / na místě 330 Kč

čtvrtek 28. března od 18 hod.
Dům kultury Protivín

Přednáška Ing. Miroslava Hrabici

Od hlavy  
až k patám

Vstupné 70 Kč

neděle 17. března od 16 hodin
Dům kultury Protivín

Veselá pouť
Loutkoherecká skupina Loudadlo uvádí  

loutkovou revue. Hosté Jů a Hele. 

Vstupné 50 Kč
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V letošním roce byl první akcí Klubu žen Protivín, z. s., dětský 
karneval. Děti členek se na chvíli proměnily v princezny, čarodějni-
ce, indiány, kočičky, policisty, fotbalisty, roboty a různé další bytosti 
a užily si nedělní odpoledne plné písniček, her a soutěží. Nechyběla 
tombola, v níž každý vyhrál nějakou tu maličkost. Podle spokoje-
ných výrazů dětských obličejů se zorganizování tohoto maškarního 
reje hlavní organizátorce Šárce Fürstové-Křečkové podvedlo.

Za zapůjčení prostor salonku děkujeme paní Ivaně Rychtářové.

Foto i text J. Kubecová

Dětský karneval

Protivínský vlastivědný klub se sešel 
letos poprvé 24. ledna na svém 38. setkání 
– tentokráte se zabýval pátráním po his-
torii rodu. Co dělat, aby se drahocenné 
informace o rodu a rodině zachovaly? 
Aby je nerozvály vichry úklidů, stěhování, 
životních proměn?

Slova se ujala Ing. Helena Mašindová, 
která nejprve popsala, jaká rodokmenová 
schémata si můžeme při svém rodopisném 
pátrání zvolit.

Nejpřirozenějším  počátkem  každého 
rodokmenu je pro nás vývod z předků (vze-
stupný diagram). Vychází z nejmladšího člena, 
jeho nejbližší příbuzní jsou v 2. generaci jeho 
rodiče, ve 3. generaci prarodiče (dědečkové 
a babičky) atd., v každé další generaci se tedy 
počet zdvojnásobuje. K předkům 12. generace 
by to bylo celkem přes čtyři tisíce osob. Rod 
chápeme jako souhrn všech našich přímých 
pokrevních předků – jsou to všichni předkové, 
kteří se podíleli v sledu pokolení na zplození 
osoby, pro kterou se vývod sestavuje. Převážná 
část  kolonek  však  asi  zůstane  nevyplněna, 
nebo jen základními daty o místech narození 
a úmrtí, jmény rodičů, případně někdy údaji 
o povolání. Přesto však nezaniknou zajímavé 
skutečnosti ze spletitých osudů předků, které 
by  nenašly  místo  v  klasickém  rodokmenu 
„po meči“, který sleduje jen mužskou linii.

Ještě  složitější  je  vyhotovit  rozrod  (se-
stupný diagram). Zahrnuje všechny potomky 
osoby nebo rodičovského páru, který si zvo-
líte.  Zachycuje  příbuzenské  vztahy  s  těmi, 

Rodokmen jako detektivka
kteří nejsou vašimi přímými předky – všechny 
sourozence,  bratrance,  sešvagřené  příbuzné 
aj., zahrnuté v běžném hovoru do rodiny.

Každá  genealogická  příručka  radí,  že 
započít  se  shromažďováním  rodopisných 
podkladů má každý u sebe a ve svém blízkém 
okolí.  Kdo  měl  v  rodině  stejně  zaujatého 
předchůdce  a  ten  již  zachránil  a  soustředil 
doklady, fotografie, články a výstřižky z tisku, 
které měly vztah k dějinám rodu, má vyhráno. 
Pradědeček Ing. Mašindové, protivínský lékař  
MUDr. Křišťan Pokorný, byl členem Rodopisné 
společnosti, sestavil rodokmeny nejen pro rod 
Pokorných a Alemannů, ze kterých pocházel, 
ale i pro staré protivínské rody Pexídrů, Šímů 
a Böhmů. Je zvláštním zážitkem dívat se dnes, 
po osmdesáti letech, na stejný zápis v matrice. 
MUDr. Pokorný nemohl sice sledovat zdigita-
lizované záznamy v počítači jako my, zato mu 
jistě nedělalo potíž čtení kurentu (švabachu), 
zápisů v  latině nebo němčině,  příčiny úmrtí 
atd. Do rodinné sbírky patří i zajímavé portréty 
z doby Rakouska-Uherska a první republiky, 
které jsme měli možnost zhlédnout.

K dalším nejcennějším zdrojům při pátrání 
po rodové historii patří paměť současníků – 
výpověď všech, kdo díky svému věku pamatují 
starší  fáze  rodových vztahů. Nezbytnou za-
stávkou při hledání předků je i hřbitov – kromě 
hledání nápisů a jmen na pomnících projevíme 
zároveň i úctu k rodu a genům, jimiž nás život-
ní předchůdci obdařili. Ani na hřbitovech však 
nepřetrvává památka zesnulých zpravidla do-
bu jednoho, maximálně jednoho a půl století.

Jistě si chceme prohlédnout místa, kde se 
naši předkové rodili, žili a pracovali a vycho-
vávali další generace. Převážná část starších 
sídel  předků  bývá  zpravidla  na  venkově, 
v  městečkách  a  vesnicích  v  poměrně  úzké 
oblasti. V dobách před zrušením poddanství 
se  ženili  a vdávali  jen  za místní nebo přes-
polní partnery. Při pátrání po další linii svého 
rodu se vypravila Ing. Mašindová do oblasti 
Železnorudska. Tady na  zaniklých mlýnech 
a  pohraničních  usedlostech  mohla  vnímat 
krajinu  svého  prapůvodu  a  vidět  ji  zcela 
novým  pohledem.  S  námi  se  o  zážitky  po-
dělila a na příkladu své rodiny předvedla, že 
s podobnými příběhy se můžeme setkat i při 
hledání našich předků.

za PVK H.M.

Foto 
Radek Lenemajer
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Miloš Meier je jedním z nejvýraznějších 
českých bubeníků. V anketě posluchačů 
rádia Beat a čtenářů časopisu Rock & Pop 
byl vybrán do české superskupiny spolu 
s Michalem Pavlíčkem, Kamilem Střihav-
kou, Vladimírem Kulhánkem, Romanem 
Dragounem a Janem Hrubým. Jaká byla 
cesta z Hronova až do kapely kytaristy Guse 
G. (ex Ozzy Osbourne, Firewind), se kterým 
se chystá na velké turné po celé Evropě?

V deseti letech jsi začal na bicí a o rok 
později jsi už bral záskoky s kapelou 
svého otce. To je poměrně efektivní start. 
Jaké byly tvé začátky?

Trošku těžší – bylo  totiž poměrně ob-
tížné sehnat v našem kraji v té době učitele 

Hudební lahůdka 29. dubna 2019 v Protivíně
Vystoupení jednoho z nejuznávanějších  

bubeníků v České republice – MILOŠE MEIERA
na bicí. Na škole v Hronově učitel nebyl, 
proto  jsem nejprve  chodil  k nejrůznějším 
bubeníkům třeba i v důchodovém věku, tak-
že na programu byla dechovka. Přehrávali 
jsme takové ty pochodové knížky a hlavně 
cvičení  na  malý  buben  z  učebnic Tuzar, 
Šprunk atd. Dnes to beru jako přínos, proto-
že táta mě hned mohl vzít do praxe do svého 
dechového orchestru, což je vždy fajn, když 
můžete  hned  od  počátků  hrát  v  nějakém 
souboru a učit se tak i celkovému vnímání 
hudby. Potom jsem začal dojíždět do Úpice 
nad Metují k učiteli, který měl vystudova-
nou Konzervatoř Jaroslava Ježka, takže už 
měl zásobu cvičení na celou soupravu. To 
mě bavilo a rád na to období vzpomínám. 
Když bylo teplo, dojížděl jsem tam i na ko-
le,  šestnáct kilometrů na hodinu,  šestnáct 
zpátky,  to  už bych dneska nedal.  (smích) 
Když už jsem hrál na celou soupravu, tak 
mě táta brával i do své kapely, která hrála 
zábavy a plesy, když jim vypadl bubeník. 
Měl jsem tedy možnost se seznámit s růz-
nými žánry, od dechovek, popových věcí až 
po ty rockové. Samozřejmě jsem byl tehdy 
malý a v jednu ráno jsem už za bubnama 
usínal.  (smích) No  a  potom ve  třinácti  si 
mě  na  jedné  dechovkové  akci  vyhlédla 
hronovská  metalová  kapela  Invasion  to 
Privacy a šli za mnou, tedy spíš za rodiči, 
jestli bych s nimi nezačal hrát. A tak jsem 
se stal členem své první kapely! Já tehdy už 
metal a rock poslouchal naplno a předsta-
voval jsem si bubnování třeba v Metallice. 
Miloval  jsem právě Metallicu, Megadeth, 
Sepulturu a mnoho dalších, obdivoval jsem 
hraní Davea Lombarda nebo Geneho Hogla-
na, učil se na bubny jejich rytmy a breaky 
a skupoval jsem všechny metalové časopisy, 
které u nás tenkrát vycházely. S Invasion to 
Privacy jsem začal hrát na prvních rocko-
vých koncertech a festivalech…

Následovala první studiová zkušenost…
Ano, bylo to právě s touto kapelou, točili 

jsme u Miloše Dodo Doležala, což bylo už 
v  té  době  jedno  z  nejlepších  metalových 
studií u nás. V tom věku to byla další skvělá 

zkušenost a sbírání dalších poznatků. A k tomu 
jsem  ve  čtrnácti  letech  založil  ještě  jednu  kapelu, 

s  kterou  jsme  se  pokoušeli  hrát  takový  ten  rychlý 
technický metal ve stylu kapely Death, jejichž desky 

jsme s kytaristou znali nazpaměť.

Posléze ses dostal na konzervatoř, kde ses samozřejmě 
věnoval i bicím melodickým…

Když  jsem  v  patnácti  nastoupil  na  konzervatoř,  ještě 
jsem nebyl tak vytížený koncertně, takže jsem se do cvičení 

na bubny úplně ponořil. Navíc jsem tam přišel v době, kdy 
tam studovala ve vyšších ročnících řada výborných bubeníků, 

například Roman Lomtadze, který se stal mým výborným ka-
marádem. A spousta dalších, kteří mě inspirovali a motivovali, 
cvičili jsme vedle sebe, jen třeba s velkými skříněmi mezi sebou 
– takže jsem začal hned po příchodu na konzervatoř cvičit deset 
až dvanáct hodin denně na bubny a chtěl  jsem se co nejdřív 
stát minimálně stejně dobrým bubeníkem jako oni. Myslím, že 

jsem měl vždycky velkou vůli a odhodlání 
být dobrým bubeníkem, podřídil jsem tomu 
vše. Hltal jsem bubenické časopisy, chodil 
na koncerty skvělých muzikantů, poslouchal 
spousty muziky všech žánrů a ze všeho se 
snažil něco naučit. Vstal jsem v šest ráno, 
na sedmou jsem byl ve zkušebně a do devíti 
do večera jsem cvičil. Na konzervatoři máš 
v průměru třeba dvě tři hodiny školy denně, 
takže  je  opravdu  čas  věnovat  se  nástroji. 
A stejně jsem dělal občas to, že jsem řekl, 
že jsem třeba nemocný, abych mohl cvičit 
nonstop. Takže  jsem spíš  řešil,  jak udržet 
pozornost a energii: Když mi třeba někdo 
řekl, že když už jsem unavený, že si mám 
stoupnout na hlavu, že se tak prokrví a budu 
zase svěží, musel jsem to hned vyzkoušet. 
(smích) Dokonce jsem uvažoval, že školu 
přeruším a že se zavřu v Hronově do garáže 
a  budu  cvičit  rok  nonstop. To  mi  rodiče 
nedovolili, takže jsem konzervatoř dodělal. 
(smích) Poslouchal jsem v té době hlavně 
fusion hudbu, Dennise Chamberse, Davea 
Weckla…, na nich jsem byl na živo třeba 
pětkrát.  Nebyl YouTube,  o  to  spíš  jsme 
chodili na živou hudbu, natáčeli jsme si ty 
koncerty na minidisky a pak to rozebírali. 
Krom  toho  jsem  se  musel  tedy  věnovat 
i  symfonickým  bicím  jako  tympány,  xy-
lofon,  vibrafon…,  ale  měl  jsem  celkem 
chápavé profesory – viděli, že se neflákám 
a jaký mám cíl a odhodlání, nechali mě ma-
ximálně cvičit na bubny, takže mi melodické 
bicí neubíraly tolik času.

Deset hodin denně se ale muselo nějak 
odrazit na zdraví – narážím na to, že si 
pamatuju naše setkání z té doby, kdy ses 
potýkal se zánětem šlach. Jak jsi na tom 
dnes a jak se ti povedlo se problémů 
zbavit?

Problémy přišly asi po roce a půl, kdy 
mě začala bolet zápěstí a předloktí. Já tehdy 
nevěděl, co se děje, neznal jsem žádné dok-
tory, do té doby jsem nikdy neměl vážnější 
zdravotní problémy a o  těchto věcech nic 
nevěděl. Takže začalo celkem složité obdo-
bí. Na první chirurgii mi řekla doktorka, že 
mám špatné šlachy a že to bude chronické 
a na bubny už si nezahraju, ať toho nechám. 
To  mě  úplně  rozsekalo  –  tehdy  mi  bylo 
šestnáct nebo sedmnáct. Tak jsem šel na ně-
jakou ortopedii, na rehabilitace. V té době 
jsem navíc už začal mít nějaké nabídky, na-
hrávání, koncerty. Spoustu věcí jsem musel 
odříkat. Musel jsem dát třeba týden pauzu, 
pak  jsem  šel  něco  nahrávat. Vůbec  jsem 
nebyl zvyklý nehrát – znal jsem v Praze jen 
zkušebnu, školní internát a Florenc, odkud 
mi jezdil autobus do Hronova. Na půl roku 
jsem si nakonec musel dát úplnou pauzu, 
během níž jsem vyzkoušel mraky doktorů, 
rehabilitací i léčitelů, a pak jsem postupně 
začal hrát. Dával jsem si obinadla na před-
loktí několik let, takže jsem na fotkách z té 
doby vyfocený s dlouhými rukávy, aby to 
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nebylo vidět. Přestal jsem s tím až po letech, 
když jsem si už vázal jen jednu ruku. Tehdy 
jsem si na jednom hraní s Dymytry, kde byl 
hrozný spěch, rychle ovázal ruku a při hraní 
se mi furt něco nezdálo. V půlce koncertu 
mi došlo,  že  jsem  si  ovázal  druhou  ruku. 
Po koncertě se nic nestalo, takže jsem s tím 
už přestal. (smích) Když si to vezmu zpětně, 
byl  to  asi  důsledek  extrémního  přetížení, 
ale  také mohlo hrát  roli,  že v  šestnácti  je 
člověk ještě v nějakém vývinu, takže šlachy 
a klouby pracují. Druhá věc je samozřejmě 
životospráva, kterou jsem tehdy absolutně 
neřešil, a myslím, že se to tehdy ještě moc 
neřešilo. Dostal jsem z do-
mova na týden šišku salámu 
a  kupoval  si  k  ní  rohlíky. 
Nějaké  vitamíny,  doplň-
ky  stravy,  zdravá  jídla,  to 
tehdy kolem mě neexisto-
valo. Teď  je  mi  jasné,  že 
je potřeba dávat tělu i něco 
nazpátek  –  rozcvičuji  se 
před  hraním,  strečink,  ži-
votospráva,  každý  týden 
chodím  na  masáž…  Cho-
dím plavat, lehce sportuji, 
aby měly ruce i nějaký jiný 
druh zátěže.

Když jsem kdysi dělal 
rozhovor s  Gavinem 
Harrisonem, popisoval 
mi, že než udělal průlom 
do velkého hudebního 
světa, hrál promo akce 
pro nějaké pekárny a me-
zi regály supermarketu 
chodil v kostýmu chleba 
vyhrávat dixieland. Máš 
za sebou podobně kurióz-
ní job – hrál jsi v cirkuse. 
Jak k tomu došlo?

Různé  kšefty  jsme  si 
dávali mezi spolužáky, také 
nám  je  tehdy  dohazovali 
i  naši  profesoři.  Musím 
zmínit, že pro mě je zásad-
ní  profesor  Pavel  Razím, 
který  mě  učil  a  vedl  mě 
k tomu správnému cvičení. 
K tvé otázce: Hrál jsem tam 
tři měsíce, doprovázel jsem 
klauny,  slony,  akrobaty 
s  ruskou  kapelou. Ti  mu-
zikanti mi  říkali, že právě 
v Rusku jsou cirkusy velice 
populární  a  není  vůbec 
jednoduché  se  do  takové 
kapely dostat. Ale těch ku-
riozit mám víc. Hrál jsem třeba v nějakém 
filmu  nacistického  bubeníka,  kdy  nás  asi 
deset bubeníků pochodovalo v třísetčlenné 
armádě před Hitlerem na balkóně. (smích)

No takže došlo i na ten kostým. Nicméně 
hrál jsi souběžně s Judas Priest Reviva-
lem a v devatenácti jsi udělal konkurz 
do BSP. Jak to probíhalo? Přišel jsi, 
zahrál, vyhrál?

Dostal jsem se na doporučení Romana 
Lomtadzeho na konkurz, zahrál tam tuším 
čtyři  skladby,  a  hned  odpoledne  mi  volal 
manažer, že mě berou. Pak jsem se od Mi-
chala  Pavlíčka  dozvěděl,  že  si  za  mnou 
hodně stál, že se mu údajně líbil můj bonha-

movský energický styl. S BSP jsem odehrál 
několik turné, natočil koncertní DVD a byla 
to celkově pro mě určitě první profesionální 
velká štace. Spolupráce pokračovala na více 
úrovních.  S  Michalem  Pavlíčkem  v  jeho 
triu a na jeho megakoncertech s orchestry 
a všemožnými hosty, s Kamilem Střihavkou 
mnoho  let  v  jeho  Leaders.  Michal  si  mě 
i vždycky bral, když natáčel nějaký projekt 
či  hudbu  pro  různé  účely,  kterou  skládal. 
Třeba muzikály, filmovou hudbu či CD pro 
jiné umělce. Potěšila mě možnost zaskako-
vat v Pražském výběru nebo odehrát celé 
turné  se  Stromboli.  Dodnes  také  funguje 

Supergroup, která vzešla z ankety čtenářů 
a posluchačů. Je vždycky skvělé být s tě-
mito lidmi – legendami – na jednom pódiu. 
Teď už bohužel musím hraní s Michalem 
omezovat  z  důvodů  své velké vytíženosti 
v Dymytry a taky nově v kapele kytaristy 
Guse  G.,  se  kterým  se  chystám  na  velké 
turné po celé Evropě.

Já s tebou mám nejvíc spojené dva po-
jmy: Dymytry a Drumming Syndrome. 
Díval jsem se, že hrajete poměrně hodně, 
osmdesát až sto koncertů za rok. Jak se 
ti daří vše skloubit?

Nejsem typ, který by měl od šestnácti 
jednu kapelu, kterou by budoval celý život, 

a nic jiného nedělal. Byl by to samozřejmě 
asi skvělý scénář, ale to bys opravdu musel 
v šestnácti najít úžasně parťáky a s nimi to 
táhnout a vydřít postupně úspěch v dobrém 
i ve zlém. A pak by se z vás mohla stát třeba 
klidně Metallica. Já se snažím od malička 
makat na bubny, stát se kvalitním bubení-
kem a být natolik dobrý a zkušený, že budu 
moct vklouznout už třeba do hotové kapely 
nebo  že  ze  mě  bude  vyhledávaný  hráč. 
Zároveň mě ale vždycky hrozně bavilo i bu-
dovat kapelu, zkoušet společně ve zkušebně 
skladby a užívat  si  toho kapelního kama-
rádství.  No  a  přes  několik  různých  kapel 

či hostování jsem se dostal 
nakonec do Dymytry, kteří 
mě před devíti lety oslovili, 
zda bych jim nenatočil prv-
ní desku. No a protože mě 
to bavilo hudebně a i lidsky 
jsme  si  skvěle  sedli,  už 
jsem v kapele zůstal.

Dymytry jsou teď moje 
hlavní priorita, myslím, že 
se nám navíc momentálně 
skvěle daří a stále vymýš-
líme, jak to posouvat ještě 
výše. I proto jsem se rozho-
dl, že v poslední době ome-
zím ostatní aktivity a hraní. 
Chci se věnovat tedy hlav-
ně  Dymytry  a  Drumming 
Syndromu. Ten vznikl po-
stupně – od sedmnácti dě-
lám nejrůznější workshopy 
a  chodili  na  ně  nejen  bu-
beníci,  ale  také  fanoušci 
kapel,  ve  kterých  hraju. 
Tak  jsem  se  rozhodl  to 
posunout více ke koncertní 
show,  de  facto  jednočlen-
nou  kapelu  s  koncertním 
programem.  Snažím  se  to 
udělat hodně zajímavé pro 
různé skupiny posluchačů, 
třeba i pro ty, které zajímá 
spíš divadelní stránka věci 
nebo  odlišný  typ  zábavy. 
Hraji tam věci z kapel, kde 
působím, ale  i nejrůznější 
covery či soundtracky z fil-
mů. Vše  různě  upravené, 
aby vystoupení mělo neu-
stálý spád a něco se v něm 
stále dělo. Pouštím i doku-
menty z turné, ze zahranič-
ních bubenických festivalů, 
na kterých jsem hrál, nebo 
vyprávím  své  nejrůznější 
zážitky  a  své  zkušenosti. 

Vždy dojde i na debatu s lidmi a kolikrát 
je to zábavné a všichni se nasmějeme. O to 
mi jde a jsem rád, když si lidi ty dvě hodiny 
maximálně užijou. Těší mě, že ohlasy jsou 
pozitivní i od lidí – nemuzikantů – kteří se 
třeba  báli,  že  nezvládnou  jen  dvě  hodiny 
poslouchat bubny. A navíc můžu hrát  svá 
sóla, jak dlouhá chci. (smích)

No a skloubit všechny projekty v mém 
diáři dohromady je samozřejmě často pro-
blém. Ale baví mě hrát s různými lidmi, více 
hudebních stylů a stále něco v hudbě obje-
vovat, proto nerad nějaký projekt opouštím. 
Třeba v poslední době už se pomalu musím 

Pokračování na straně 12   
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Vystoupení jednoho z nejuznávanějších 
bubeníků v České republice – MILOŠE MEIERA

  Dokončení ze strany 11

loučit  po  čtrnácti  letech  s  hraním  v  triu 
Michala  Pavlíčka,  protože  už  to  prostě 
nestíhám.  Natočil  jsem  s  Michalem  nové 
album a věřím, že si s ním ještě vždycky 
příležitostně  zahraju,  ale  pravidelnému 
hraní  s  ním  jsem  už  musel  dát  sbohem. 
Každopádně  jsem přijal další výzvu,  a  to 
hraní právě  s Gusem G. Takže kytarovky 
budu hrát pořád. (smích)

Jo a pak se samozřejmě ty kolize v diáři 
často řeší dvojáky a všemožnými přejezdy 
a musím se přiznat, že to je často o nervy, 
a různé příhody z takových cest by mi tady 
vydaly na dvě stránky. Rekord mám čtyři 
koncerty za den. (smích) Ale od podobných 
věcí chci upustit a hraní si co nejvíce užívat. 
Dvojáky  a  podobně  je  takový  náš,  bych 
řekl, český fenomén. Když se o tom bavím 
s  někým  v  zahraničí,  tak  tyhle  přejezdy 
a několik koncertů za den na různých fes-
tivalech vůbec nechápe. (smích) Je to tedy 
určitě vše složité a náročné skloubit, ale už 
jsem si zvykl, že když člověk chce něčeho 
dosáhnout, tak tomu musí hodně podřídit. 
Což je debata na půlku časopisu, kdybych 
měl vyprávět o svých nervech a psychice 
po tom všem. (smích)

Vraťme se k Drumming Syndrome. 
Musím říct, že máš dobře promyšlený 
merchandising a marketingovou stránku 
věci. Byla to od začátku nedílná část pro-
jektu nebo se rodila postupně?

Od  začátku  jsem  měl  nápad  vytvořit 
z  toho určitý životní styl, určitou značku. 
Velkou inspirací mi bylo právě hraní s Dy-
mytry, kde je merchandising skvěle zvlád-
nutý a propracovaný. Nejdřív jsem tedy udě-
lal pár triček, pak větší várku atd. Snažím 
se to rozvíjet, vymýšlet stále nové designy, 
promýšlet  typy  triček,  mikin  a  různých 
nových věcí, které mě napadnou. A mám 
z toho potom radost, když mi chodí objed-
návky nebo když se můžu lidem podepsat 
na své plakáty, anebo když na koncertech 
vidím fanoušky oblečené v mé značce. Mým 
cílem  je  Drumming  Syndrome  rozvíjet 
nejen hráčsky, ale i marketingově.

Od tvé značky pojďme ke značkám, 
od nichž máš podporu – Tama, Meinl, 
Balbex, Aquarian. Jaká byla cesta k tvé-
mu firemnímu hráčství?

Dneska  chce  být  firemním  hráčem 
skoro každý, kdo  trochu hraje,  a  často  se 
zapomíná, že je třeba opravdu nejdříve něco 
umět. U mě se podpora rodila postupně – 
třeba u Balbexu, jejichž paličky používám 
od  svých deseti  let,  jsem na konzervatoři 
dostal  možnost  navštívit  jejich  výrobnu, 
seznámil  jsem  se  s  majitelem Tomášem 
Havlínem. Coby mladému studentovi kon-
zervatoře mi nabídl řekněme deset procent 
slevu. A když viděl, že se zlepšuju, pracuju 
na sobě a postupně se zviditelňuju, sleva se 
po krůčcích zvyšovala, až to přerostlo v můj 
signovaný model a dnes skvělou podporu. 

Podobně to bylo s Meinlem. Na tehdejším 
veletrhu Muzika za mnou tehdy přišel český 
distributor, který mi nabídl slevu na činely. 
Když  posléze  přímo  v  Meinlu  viděli,  že 
se jim jeden bubeník v Čechách zlepšuje, 
natáčí videa a pořádá bubenické worksho-
py, kde propaguje  jejich značku, podpora 
se prohlubovala, což  i vyústilo v nabídku 
hrát na bubenickém festivalu ve Španělsku 
pod hlavičkou Meinlu nebo přímo na jejich 
bubenických Meinl drum festech. Nemůžete 
zkrátka čekat,  že dostanete všechno hned 
a zadarmo.

Ve Španělsku jsi hrál na jednom pódiu 
třeba s Rayem Luzierem, Tonym Aldrid-
gem, Chrisem Colemanem. To je slušná 
mezinárodní premiéra…

Byla to veliká zkušenost. A pamatuju si, 
že místo abych pak třeba týden oslavoval, že 
jsem si zahrál s takovými jmény, tak jsem 
se hned zavřel do zkušebny a začal na sobě 
dál pracovat. Nabudilo mě to, co jsem tam 
prožil, a věděl jsem, že to chci zažívat znovu 
a znovu. Což se mi už mnohokrát povedlo. 
Vždycky je hlavně úžasné se setkávat na pó-
diu  se  svými  bubenickými  vzory,  hrdiny, 
legendami.  Že  vystupujete  nebo  sedíte 
na podpisovce vedle Davea Weckla, Virgila 
Donatiho, Matta Halperna nebo Bennyho 
Greba. Jeden z největších zážitků bylo taky 
loni  hraní  v  Jižní Koreji  na obřím pódiu, 
před kterým byly opravdu zástupy Korej-
ců, od nichž se mi dostalo neuvěřitelného 
přijetí. Připadal jsem si jako Slash nebo Axl 
Rose, prostě jako rocková hvězda – a vůbec 
se mi nechtělo domů. (smích)

Jsi poměrně aktivní i na sociálních sítích 
a dost se věnuješ přípravě bubenických 
videí. Tenhle trend se prosazuje čím dál 
víc. Do jaké míry myslíš, že je tahle strán-
ka hudebního fungování do budoucna 
důležitá a udržitelná? Protože virtuální 
bublina zkrátka nemůže kompenzovat 
autentický zážitek z hudby.

Pořád rád chodím na koncerty skvělých 
hudebníků a svých oblíbených kapel. A mrzí 
mě, když si v poloprázdné Lucerně říkám 
sakra, proč tady nejsou tihle a tihle bubeníci 
z té a té konzervatoře? Asi už některým li-
dem stačí koukat doma na YouTube. V době 
mých  raných  studií  na  konzervatoři  ještě 
YouTube ani nic jinýho neexistovalo, takže 
jsme se spolužáky nemohli chybět na žád-
ným z koncertů třeba Dennise Chamberse 
nebo Davea Weckla v Praze. A vždy mě to 
nakoplo k dalším mým cvičicím maratonům.

Samozřejmě jsou sociální sítě v dnešní 
době důležité  a  není možné  to  ignorovat. 
Jsou bubeníci, kteří se věnují jenom tomu, 
ani nemají kapely,  ale  točí úspěšná videa 
s  miliony  zhlédnutí.  To  není  úplně  můj 
případ – dělat videa mě baví, věnuji tomu 
hodně času, snažím se je dělat čím dál lépe 
po hráčské  i vizuální a  technické stránce. 
Ale zároveň to hlavní je pro mě koncertní 
hraní s kapelou i sólově. Zážitku na pódiu 
se nic nevyrovná. Sociální sítě jsou svébytný 

prostor – věnuji se Instagramu, Facebooku 
a  nechávám  se  inspirovat  i  od  ostatních 
muzikantů a různých umělců. A určitě je to 
důležité, a i já tomu dávám hodně času. Je 
to skvělá a poměrně jednoduchá cesta, jak 
se můžete zviditelnit. Takže proč ne?

Někdy  mě  třeba  lehce  štve,  že  větší 
ohlas mají na sociálních sítích videa, která 
jsou  spíš  vlastně  vtípky  ze  života,  vedle 
profesionálních videí třeba ze studia, jejichž 
příprava vzala spoustu energie. Ale to je spíš 
úsměvné a beru to s humorem.

Další věc je, že řada lidí je na sociálních 
sítích v diskuzích a komentářích hrdiny, co 
jen kritizují, „hejtují“, pomlouvají, namísto 
aby se zavřeli třeba ve zkušebně, pracovali 
na sobě a něco dělali. Zbytečně chybí re-
spekt a někdy to je až zarážející a smutné.

Pojďme tedy do zkušebny, jak vypadá 
tvoje rutina?

Je pro mě důležité hrát každý den. Při-
znám se, že už jsem upustil od cvičení tisíce 
věcí, které  jsem dělal v minulosti –  třeba 
noty  Miloše Veselého  jako  Koordinace, 
Akcenty, Pararytmy a podobně. Byly pro 
mě  ohromně  důležité,  ale  dnes  už  se  vě-
nuji jiným věcem. Každé ráno třeba přijdu 
do zkušebny, mám zažitá cvičení na prsto-
vou techniku a rozehrávání, čtu si u toho, 
co nového ve sportu – tři čtvrtě hodiny čtu 
noviny a k tomu dělám technická cvičení. 
To  je  takový  můj  rituál,  bez  kterého  ne-
můžu být. (smích) Potom dělám na věcech, 
které hraju, ať již v Drumming Syndrome 
nebo  s  některou  z kapel. Vymýšlím nová 
sóla, brejky, nebo pracuji na všemožných  
groovech. Pro zábavu si i třeba hraju sklad-
by, které zrovna poslouchám nebo mě něčím 
zaujaly. Co mi zůstalo a je pro mě nezbytně 
důležité, je neustálé cvičení s metronomem, 
je pro mě důležité nad sebou mít neustálou 
kontrolu  a  věnovat  se  všem  tempům.  Do 
dneška cvičím hodně pomalá tempa a věnuji 
se preciznosti a vyrovnanosti úderů. Den si 
vždycky rozložím do několika částí, cvičím 
dvě hodiny dopoledne,  pak  řeším u  kávy 
spíše  manažerskou  stránku  věci  –  web, 
merchandising, termíny… – a odpoledne si 
jdu zase na dvě hodiny zacvičit. Už nehraju 
deset  hodin  denně  jako  dříve,  ale  cvičím 
koncentrovaně a celou dobu s maximálním 
nasazením. V čem jsem extrémně důsledný, 
je pravidelnost hraní. Pokud nemám kon-
cert, tak hraju opravdu každý den, a když 
už  si  chci  dát  nějakou  pauzu  a  přijedu 
vyčerpaný  po  koncertní  štaci,  tak  si  dám 
třeba jeden den volna, a pokud to nestačí, 
tak třeba další den sednu za bubny a hraji jen 
nějaká cvičení na udržení formy. Každému 
samozřejmě může vyhovovat něco  jiného 
a  třeba delší pauza mu pomůže v nabrání 
energie, já mám ale za ta léta vyzkoušené, 
že mi delší pauzy nedělají dobře, a raději si 
třeba na dovolené vždycky najdu prostory 
na  cvičení  na  practice  pad,  alespoň  pro 
pocit,  že  něco  dělám  a  bubny  mám  stále 
v rukou a hlavě.

Jan Červenka, bubeník a novinář
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Březen – měsíc čtenářů
v knihovně Protivín

  SPOLEČENSKÁ KRONIKA  
NARODILI SE

	 7.	2.	syn	Dalibor
	 Renatě	Švárové	ze	Žďáru

ZEMŘELI 
	 21.	1.	Jaroslav	Marek

	 79	let,	Skály

	 23.	1.	Antonie	Rachačová
	 103	let,	Protivín

	 23.	1.	Anděla	Pixová
	 92	let,	Skály

	 24.	1.	Marie	Kohoutová
	 77	let,	Protivín

	 5.	2.	Vincent	Morej
	 66	let,	Protivín

	 8.	2.	Josef	Řežábek
	 89	let,	Protivín

	 9.	2.	Vladimír	Jareš
	 57	let,	Myšenec

Prvním občánkem Protivína je v letošním roce Tomáš Haloun z Myšence. 
Narodil se 2. ledna 2019, vážil 4,60 kg a měřil 54 cm.  
Gratulujeme rodičům Evě a Tomášovi Halounovým.

MĚSTSKÁ KNIHOVNA PROTIVÍN 
Nová výpůjční doba od 3. 1. 2019
pondělí ........ 9.00 – 11.00 hod. 
 a 13.00 – 18.00 hod.
středa .......... 9.00 – 11.00 hod. 
 a 13.00 – 18.00 hod.
pátek ........... 9.00 – 11.00 hod. 
 a 13.00 – 15.00 hod.

Spolek Svaz zdravotně postižených Pro-
tivín srdečně zve své členy na 10. členskou 
schůzi,  která  se  koná  v  úterý  26.  března 
od 13.30 hodin v restauraci U Rychtářů.

Těšíme se na Vaši účast.

POZVÁNKA NA SCHŮZI  
ZDRAVOTNĚ POSTIŽENÝCH

Zveme  Vás  do  podkroví  kaplanky 
na výstavu obrazů MIROSLAVA KRÁLE 
– ZTRACENÉ ILUZE, která se prodlužuje 
o dva měsíce a potrvá do konce dubna.

V prostorech infocentra se můžete přijít 
pokochat do konce března dalšími fotogra-
fiemi ze sbírky Mgr. JIŘÍHO HÁJKA. Vý-
stava má název PŘÍRODA POD LUPOU.

Těšíme se na Vaši návštěvu  
od pondělí do pátku od 8 do 16 hodin.

Pozvánka  
do kaplanky

V  březnu  se  Městská  knihovna  Protivín 
bude  držet  tradice  a  jako  každoročně  se 
zapojíme do celostátní akce Březen – měsíc 
čtenářů. Pro čtenáře jsme připravili několik 
zajímavých akcí.
Nejlepší čtenář roku 2018
Jako  každý  rok  vyhodnotíme  nejlepšího 
čtenáře  za  rok  2018  s  největším  počtem 
výpůjček za uplynulý rok.
Mistr četby 2018
Kromě  nejlepšího  čtenáře  roku  vyhodno-
tíme  i  Mistra  četby  2018,  tzn.  nejlepšího 
čtenáře – muže, který si v knihovně vypůjčil 
nejvíce knih.
Noví čtenáři do knihovny
Roční registrace pro nového čtenáře bude 
v měsíci březnu zdarma.
Amnestie upomínek
V  rámci  Března  –  měsíce  čtenářů  opět 
vyhlašujeme  amnestii  na  upomínky  pro 
zapomnětlivé čtenáře.
Výstava
Ve vestibulu kina proběhne výstava výkresů 
dětí z mateřských škol. Návštěvníci budou 
moci hlasovat pro nejhezčí obrázek a na ví-
těze ankety pak bude čekat drobná odměna.
Divadlo Loudadlo
Loutkoherecká skupina Loudadlo spolupra-
cující s ČT Praha uvede 17. března pro děti 
loutkovou revui Veselá pouť. Hosty pořadu 
budou Jů a Hele.
Seminář Od hlavy až k patám
Ing. Miroslav Hrabica, autor knih o zdraví 
a životě, bude 28. března přednášet o tom, 
co nám říká nemoc určitého orgánu, její sou-
vislosti s dalšími orgány a dojde i na rady 
k jejímu léčení.
Knižní novinky
O nabídce našich nových titulů pro všech-
ny věkové kategorie se dočtete pravidelně 
v Protivínských listech a na webu Městské-
ho kulturního střediska |Protivín.
Magnesia Litera – cena čtenářů
Do 31. března budou moci čtenáři hlasovat 
o nejlepší knize vydané v roce 2018. Vybírat 
mohou z původní české prózy, poezie a knih 
pro  děti. Vítězná  kniha  bude  vyhlášena 
7. dubna v přímém přenosu České televize. 
500 vylosovaných čtenářů pak získá pou-
kázku  na  knihu  od  knihkupectví  Kosmas 
v hodnotě 200 Kč.
Nejčtenější kniha roku
A za naši knihovnu vyhlásíme nejčtenější 
knihu roku 2018.
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S tarifem Komplet plyn 
 

i pravidelnou kontrolu kotle. 

Podrobnosti na
eon.cz

kotle
Kontrola

plynu

Žákyně 8. a 9. tříd se zúčastnily okresního kola ve florbale, 
který se konal 24. ledna v Písku. Díky jedné výhře, jedné remíze 
a zbytku proher se umístily na konečném 4. místě. Jedinou naší 
střelkyní byla Pavlína Čecháčková. Za reprezentaci školy jim 
děkujeme. 

Na fotce v přední řadě zleva P. Čecháčková, V. Čurdová, 
M. Babáková, A. Čecháčková. Druhá řada zleva S. Mikšíčková, 
K. Štětinová, D. Zelinská, E. Šlehoferová, L. Bláhová, T. Kupcová, 
L. Marková, E. Hrdličková, E. Rajczeková. 
Na fotce chybí Z. Šourková.

FLORBALOVÝ TURNAJ

Stolní tenis Slavoje Protivín
Průběžné výsledky stolních tenistů Slavoje Protivín sezony  
2018 – 2019

Krajský přebor
Libín Prachatice C : Slavoj A . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10:4
(Votava 4, debl)
Hluboká nad Vl. B : Slavoj A . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 9:9
(Votava 4. Vařečka O. 3, Cendelín 2)
Slavoj A : VS Tábor B . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10:3
(Votava 3, Cendelín 3, Färber 2, Vařečka O. 1, debl)
Slavoj A : Vodňany B  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 5:10
(Votava 3, Cendelín 1, debl)

Krajská soutěž
Písek A : Slavoj B  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8:10
(Brabec 4, Vařečka O. 4, Topinka 1, Klárner 1)
Slavoj B : Písek A  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10:5
(Zoch 3, Vařečka O. 2, Brabec 2, Klárner 2, debl)
So Strakonice A : Slavoj B . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 1:10
(Brabec 3, Zoch 2, Vařečka O. 2, Klárner 2, debl)
EL. Strakonice C : Slavoj B . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10:6
(Topinka 2, Brabec 1, Zoch 1, Klárner 1, debl)
Slavoj B : Třebohostice A . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10:2
(Brabec 2, Vařečka O. 2, Zoch 2, Topinka 1, Klárner 1, debly)
Slavoj B : Vodňany C  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10:7
(Vařečka O. 4, Zoch 4, Brabec 2)

Okresní přebor
Kovářov A : Slavoj C. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 5:13
(Mareš 4, Najmanová 3, Klárner 3, Vařečka O. 2, debl)
Svatkovice A : Slavoj C . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8:10
(Vařečka O. 4, Klárner 3, Mareš 1, debly)
Slavoj C : Písek B  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 13:5
(Vařečka O. 4, Mareš 4, Klárner 2, Macháček 1, debly)

Kovářov B : Slavoj C. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3:15
(Vařečka O. 4, Klárner 4, Mareš 3, Marková 2, debly)
Slavoj D : Slavoj C  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 5:13
(Polanský 2, Patzelt 1, Lednický 1, Soumar 1, Vařečka O. 4,  
Klárner 4, Macháček 2, Mareš 1, debly)
Slavoj C : Heřmaň A . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 14:4
(Mareš 4, Vařečka O. 3, Macháček 2, Klárner 1, debl, 3 x WO)
Slavoj D : Mirovice . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 9:9
(Lednický 3, Polanský 2, Patzelt 2, Soumar 2)
Mirotice B : Slavoj D. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 7:11
(Lednický 3, Polanský 3, Patzelt 3, debly)
Kovářov A : Slavoj D. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 13:5
(Polanský 2, Patzelt 1, Lednický 1, 1 x WO)
Slavoj D : Svatkovice A . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 12:6
(Lednický 4, Polanský 3, Patzelt 3, Vojta 1,debl)
Písek B : Slavoj D  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10:8
(Polanský 3, Patzelt 2, Lednický 1, Vojta 1, debl)

Okresní soutěž
Slavoj E : Kovářov C. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 12:6
(Klenovec 4, Levita 4, Čurdová 2, Čurda1, debl)
Mirotice D : Slavoj E. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 11:7
(Macháček 4, Levita 1, Čurdová 1, Čurda 1)
Svatkovice C : Slavoj E . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 15:3
(Levita 1, debl, WO 1)
Slavoj E : Hradiště  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 5:13
(Macháček 2, Levita 1, Čurdová 1, Čurda 1)
Mirotice C : Slavoj E. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 13:5
(Čurdová 2, Klenovec 1, debl, 1xWO)
Slavoj E : Svatkovice B . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3:15
(Čurdová 1, Čaban 1, debl)
Slavoj E : Svatkovice C . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 1:17
(Klenovec 1)

Karel Vařečka
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KŘÍŽOVKA O KNIŽNÍ ODMĚNU

Také letošní křížovky jsou věnovány moudrým výrokům známých osobností. Autor křížovek P. Šoba
Tajenka 1. – 4. Je nám dán život. A je na nás, zda jej uděláme dobrým či špatným. – „Každý den s citátem“ Petr Havránek. 
Vyluštěnou tajenku zašlete do 11. března 2019 na adresu MěKS Protivín, Mírová 337, 398 11 Protivín, nebo e-mailem karfikova@kultura-protivin.cz
Knižní odměnu za správné vyluštění minulé křížovky získává paní Hauserová z Tálína. Blahopřejeme!

1. běh – „Divoký západ – Zlatá horečka 
v Dodge city”
neděle 30. 6. – sobota 13. 7. 2019
V roce 1864 vrcholí americká občanská vál-
ka Severu proti Jihu a právě v tuto dobu začí-
nají přicházet první zprávy o nálezu ložisek 
zlata v okolí města Dodge city. Vydejte se 
na  nebezpečnou  cestu  do  neprobádaných 
krajin  státu  Kansas  plných  indiánských 
kmenů, nebezpečných banditů a psanců.

3. běh – „Pevnost Kocanda”
neděle 28. 7. – sobota 10. 8. 2019
Uprostřed malebných  jihočeských  lesů se 
ukrývá ponurá pevnost Kocanda. Po okolí 
kolují zvěsti, že její Pán se svými poskoky 
nahromadil  nesmírný  poklad. Vydejte  se 
s námi na výpravu za jeho objevením v ne-
probádaných  zákoutích oné pevnosti. Ale 
nebude to tak jednoduché! Sám Pán pevnos-
ti si na Vás už teď chystá zákeřné překážky 

Nabídka práce

Sedlbauer,  s.r.o. Číčenice
Přijmeme pracovníka na pozici zkušebního technika  

do dvousměnného provozu. Nástup možný ihned.

Požadujeme:
vyučen v oboru elektro (§ 5, vyhlášky 50 a vyšší), znalost práce na PC,  

samostatnost, flexibilita, praxe vítána.

Náplň práce: 
měření transformátorů a montážních sestav

 Mzda: od 25 000 Kč

Kontakt:  383 381 157  – p. Jáchym PI

LETNÍ TÁBORY NA KOCANDĚ 2019
Více informací a přihlášky na www.kocandaci.cz

k překonání i nelehké úkoly ke splnění, jeho 
vychytralý  rádce  zase  vymyslel  zapeklité 

hádanky  k  rozluštění  a  důmyslné  otázky 
s ještě důmyslnějšími odpověďmi.
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STOLNÍ TENIS

UZÁVĚRKA
pro dodání příspěvků

do dubnových
„Protivínských listů“  

je v pondělí 11. 3. 2019
do 12 hodin

NOVINY VYJDOU
v pondělí 25. 3. 2019  

MOTORKÁŘSKÁ AKCE OPĚT V ZÁBOŘÍ U PROTIVÍNA – MOTOLOM POPÁTÉ
Vždy první sobotu v měsíci březnu začíná akce v Záboří u Protivína (jižní Čechy) s názvem Motolom.

Tímto zveme na tuto akci diváky a motorkáře všech kubatur. Těšíme se na Vás. 
Přijeďte, bude malá vyjížďka po okolí. Občerstvení a buřty budou zajištěny.

„Moped pincek nebo Hárlej na tom vůbec nezáleží, jaro, léto, podzim, zima jestli prší nebo sněží“ (www.kapelakrypton.cz).
Akce proběhne za každého počasí!

Jako  každý  rok,  tak  i  letos  se  členové 
protivínského oddílu zúčastnili o pololetních 
prázdninách soustředění v Malých Svatoňovi-
cích pod vedením našeho patrona korejského 
mistra Youn Jae Lee. S kolegy z Prahy a Kolí-
na se učili novým věcem a zároveň se zdoko-
nalovali ve svých dovednostech. Každodenní 
třífázové tréninky byly hodně náročné nejen 
po  fyzické  stránce,  ale  i po  technické. Naši 
protivínští  taekwondisté  ve  složení  – Adéla 
a Nikola Zobalová, Nella Kalíšková, Martina 
Babáková, Jiří Vaněček, Ondřej a Matěj Hudá-
kovi a Petr Ouda se snažili učit novým věcem.

Na  konci  soustředění  tak  mohli  složit 
úspěšně zkoušky na vyšší  technické stupně. 
Martina Babáková složila nejvyšší žákovský 
stupeň 1 kup a za rok ji čeká zkouška na černý 
pásek. Gratulujeme.

Poděkování patří všem rodičům za pomoc 
s dopravou na soustředění a následný odvoz 
domů.

Již nyní se těšíme na letní soustředění.

M. Z. a J. K.

Taekwondistka Adéla Zobalová přebírá od mistra Lee pásku za složení zkoušky

TAEKWONDISTÉ SKLÁDALI ZKOUŠKY

Po ukončení první poloviny soutěžní části 
ročníku 2018 – 2019 uspořádali stolní tenisté 
Slavoje Protivín vánoční turnaj čtyřher. 
Celkem dvanáct dvojic hrálo systémem každý 
s  každým  na  dva  vítězné  sety  a  po  náročném 
průběhu  turnaje  „upinkali“  vítězství  Franta 
Färber  a  Milan  Polanský  s  deseti  vyhranými 
zápasy. O umístění na druhém až čtvrtém místě 
rozhodovala minitabulka mezi třemi dvojicemi 
s devíti vítěznými zápasy a o umístění na šestém 
a sedmém a devátém a desátém místě rozhodoval 
vzájemný zápas.

Pořadí turnaje:
Umístění Dvojice Výhry
1.  Färber – Polanský   10
2.  Vařečka O. – Klárner   9
3.  Marková – Macháček   9
4.  Vařečka P. – Mareš   9
5.  Patzelt – Cendelín   8
6.  Vařečka K. – Topinka   5
7.  Najmanová – Zoch   5
8.  Soumar – Vojta  4
9.  Tománek – Lednický   3
10.  Votava – Levita  3
11.  Čurdová – Čurda   1
12.  Klenovec – Čaban  0

Karel Vařečka

Před vánočními svátky uspořádali nohejbalisté 
Slavoje Protivín pro místní hráče turnaj trojic, do kterého 
věnovali na občerstvení soudek piva, který získali po ob-
hájení vítězství na turnaji v Tálíně. Na turnaji ve sportovní 
hale, kde byla mimochodem pěkná zima, se sešlo šest 
trojic a hrálo se systémem každý s každým, se prosadil 
favorit na vítězství družstvo Dubáků.

O pořadí na třetím, čtvrtém a pátém místě rozho-
dovala minitabulka.

NOHEJBAL Slavoje Protivín
Pořadí:
1. Dubáci 10 bodů Dubský J., Dubský L., Rajtoral L.
2. HT Krč 6 bodů  Jenší, Kanda, Pavlíček
3. Tatéři 4 body (3:2) Monzer, Černický, Dunovský
4. Zoufalci 4 body (3:3) Petrus, Hrachovec, Boušek
5. Zochové 4 body (2:3) Zoch M., Zoch S., Hošek
6. Vařečkové 2 body     Vařečka K., Vařečka P., Kortus, Kieweg

Karel Vařečka


